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Abstract (en)
[origin: US4312263A] Improved pistol of the type comprising a body carrying a moving slideway supporting a barrel and a firing-pin, the device
actuating the said firing-pin consisting of a kinematic chain comprising a detent pivoting on the body, levers driving a sear and a hammer pivoting on
the body, said hammer being subjected to the action of a spring and controlled by the sear, characterized in that the hammer is mounted coaxially
with at least one ring having two stops for the hammer, the ring having a notch engageable by the said sear.

Abstract (fr)
Pistolet perfectionné, du type comprenant une carcasse portant une glissière mobile (2) supportant un canon (3) et un percuteur (4), le dispositif
d'actionnement dudit percuteur (4) étant constitué par une chaîne cinématique comprenant une détente (7) pivotée sur la carcasse (1), des leviers
(8,9,10) attaquant une gâchette (11) et un chien (12) pivotant sur la carcasse (1), ce chien (12) étant soumis à l'action d'un ressort (6) et contrôlé
par ladite gâchette (11), caractérisé en ce que ledit chien (12) est monté coaxialement à au moins une bague (13) présentant deux butées (15-16)
pour ce dernier, cette bague (13) présentant un cran engageable par ladite gâchette (11).
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